
Z á p i s
z   17  . zasedání Zastupitelstva města Blansko konaného dne   13.09.2022  

Místo konání: velká zasedací místnost MěÚ Blansko, nám. Republiky 1, Blansko

Starosta zahájil 17. zasedání zastupitelstva města v 15:30 hodin.

V době zahájení přítomno: 23 členů zastupitelstva

Omluveni z jednání: Zbyněk Pokorný

Podpisem společně se starostou jsou pověřeni: Radek Šinkora, člen zastupitelstva
Mgr. Miroslav Starý, člen zastupitelstva

K     bodu 2. Schválení programu 17. zasedání zastupitelstva města:  
Tento bod uvedl Ing. Jiří Crha.

Starosta navrhl:
- doplnit bod Rekonstrukce sportoviště – stadion Mlýnská.

Hlasování o doplnění programu:
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat.

Bc. Emil Pernica, DiS. navrhl:
- doplnit bod Problematika CZT.

Hlasování o doplnění programu:
PRO 4, PROTI 10, ZDRŽEL 10
Návrh nebyl přijat.

N Á V R H   P R O G R A M U
1. Zahájení
2. Schválení programu 17. zasedání zastupitelstva města starost

a
     

3. Zveřejnění záměru prodeje pozemku pod garáží v k. ú.
Blansko

SRM      

4. Zveřejnění  záměru  prodej  části  pozemku parc.  č.  91/2
v k. ú. Blansko

SRM      

5. Zveřejnění  záměru  prodeje  pozemku  parc.  č.  881/29
v k. ú. Těchov

SRM      

6. Prodej  pozemku  parc.  č.  147/6  v  k.  ú.  Horní  Lhota  u
Blanska

SRM      

7. Prodej části pozemku parc. č. 1205 v k. ú. Těchov SRM      
8. Prodej  části  pozemku parc.  č.  140/2  v  k.  ú.  Olešná  u

Blanska
SRM      

9. Prodej části pozemku parc. č. 158/1 v k. ú. Těchov SRM      
10. Prodej části pozemku parc.č. 935/47 v k.ú. Blansko SRM      
11. Směna části pozemku parc. č. 712/37 a dalších v k. ú.

Blansko
SRM      

12. Výkup  pozemků  parc.  č.  416/7,  416/8  v  k.  ú.  Blansko
a navazujících

SRM      

13. Změna  smlouvy  o  uzavření  budoucí  kupní  smlouvy  –
pozemek v k. ú. Blansko

SRM      

14. Individuální  dotace  –  Služby  Blansko,  s.  r.  o.  (opravy
sportovišť)

SRM      
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15. Individuální dotace – Služby Blansko, s. r. o. (Dodatek č.
1 ke smlouvě č. 2022/002058/SRM/DS)

SRM      

16. Dohoda o převodu družstevního podílu v BD – garážové
stání č. 7

SRM      

17. Odpis pohledávky SRM      
18. Obecně  závazná  vyhláška  města  Blansko  o  stanovení

obecního systému odpadového hospodářství
SRM      

19. Plán investičního rozvoje Nemocnice Blansko (Generel
rozvoje a rekonstrukce)

Nem ředitelka 
Nemocnice 
Blansko

20. Informace o zhodnocování finančních prostředků města
za l. pololetí 2022

FIN      

21. Rozpočtová opatření FIN      
22. Závěrečný účet „Svazku vodovodů a kanalizací“ měst a

obcí za rok 2021
FIN      

23. Zpráva o činnosti „Svazku vodovodů a kanalizací“ měst
a obcí září 2021 - srpen 2022

FIN      

24. Poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Blansko
Sdružení Horizont

OVV      

25. Minimální síť sociálních služeb okresu Blansko pro rok
2023

SOC      

26. Rekonstrukce sportoviště – stadion Mlýnská SRM      
27. Zápisy z jednání výborů zastupitelstva města starost

a
     

28. Interpelace členů zastupitelstva starost
a

     

Hlasování o návrhu programu jako celku:
PRO 24, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat.                          
     
K     bodu 3. Zveřejnění záměru prodeje pozemku pod garáží v k. ú. Blansko:  
Tento bod uvedl Mgr. Ivo Polák.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 24, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 1

K     bodu 4. Zveřejnění záměru prodej části pozemku parc. č. 91/2 v k. ú. Blansko:  
Tento bod uvedl Mgr. Ivo Polák.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 24, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 2

K     bodu 5. Zveřejnění záměru prodeje pozemku parc. č. 881/29 v k. ú. Těchov:  
Tento bod uvedl Mgr. Ivo Polák.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 24, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 3

K     bodu 6. Prodej pozemku parc. č. 147/6 v k. ú. Horní Lhota u Blanska:  
Tento bod uvedl Mgr. Ivo Polák.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 24, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 4
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K     bodu 7. Prodej části pozemku parc. č. 1205 v k. ú. Těchov:  
Tento bod uvedl Mgr. Ivo Polák.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 24, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 5

K     bodu 8. Prodej části pozemku parc. č. 140/2 v k. ú. Olešná u Blanska:  
Tento bod uvedl Mgr. Ivo Polák.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 24, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 6

K     bodu 9. Prodej části pozemku parc. č. 158/1 v k. ú. Těchov:  
Tento bod uvedl Mgr. Ivo Polák.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 1
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 7

K     bodu 10. Prodej části pozemku parc.č. 935/47 v k.ú. Blansko:  
Tento bod uvedl Mgr. Ivo Polák     .
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 24, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 8

K     bodu 11. Směna části pozemku parc. č. 712/37 a dalších v k. ú. Blansko:  
Tento bod uvedl Mgr. Ivo Polák.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 24, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 9

K     bodu 12. Výkup pozemků parc. č. 416/7, 416/8 v k. ú. Blansko a navazujících:  
Tento bod uvedl Mgr. Ivo Polák.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 24, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 10

Hlasování o návrhu č. 2
PRO 24, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 11

K     bodu 13. Změna smlouvy o uzavření budoucí kupní smlouvy – pozemek v k. ú. Blansko:  
Tento bod uvedl Mgr. Ivo Polák.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 24, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 12

K     bodu 14. Individuální dotace – Služby Blansko, s. r. o. (opravy sportovišť):  
Tento bod uvedl Ing. Jiří Crha.
     
Hlasování o návrhu č. 1
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PRO 24, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 13

K     bodu  15.  Individuální  dotace  –  Služby  Blansko,  s.  r.  o.  (Dodatek  č.  1  ke  smlouvě  
č.     2022/002058/SRM/DS):  
Tento bod uvedl Ing. Jiří Crha.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 24, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 14

K     bodu 16. Dohoda o převodu družstevního podílu v BD - garážové stání č. 7:  
Tento bod uvedl Radek Šinkora.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 15

K     bodu 17. Odpis pohledávky:  
Tento bod uvedl Radek Šinkora.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 24, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 16

K     bodu  18.  Obecně  závazná  vyhláška  města  Blansko  o  stanovení  obecního  systému  
odpadového hospodářství:
Tento bod uvedl Ing. Jiří Crha.

Starosta upozornil na změnu data účinnosti, a to od 01.10.2022.
Bc. Emil  Pernica,  DiS. sdělil,  že sběrné nádoby na kovy by se aspoň na některých místech
Blanska podle něj měly objevit. Ne všichni občané chodí do sběrného dvora, i přesto, že vlastní
auto.
Starosta odpověděl, že tohle je už zrealizováno a na webu města jsou uvedena místa, kde se tyto
nádoby nacházejí.
Ing. Pavel Matuška poděkoval, nádoby se zdají být v pořádku, ale žádá město o dohled nad
častějším vývozem.

Hlasování o návrhu č. 1
PRO 24, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 17

K     bodu 19. Plán investičního rozvoje Nemocnice Blansko (Generel rozvoje a rekonstrukce):  
Tento bod uvedl Ing. František Hasoň.

MUDr. Vladimíra Danihelková, MBA představila Generel rozvoje a rekonstrukce a poděkovala
všem, kteří se na tomto projektu podíleli.
P.  Stanislav  Navrkal uvedl,  že  je  rád,  že  je  dodnes  zřizovatelem  město  Blansko  a  že  se
nemocnice stále drží, že má vize a plány do budoucna a děkuje za to. Město by však mohlo přiložit
ruku k dílu vybudováním dalšího zázemí pro zdravotnický personál, který bude mít zájem o práci
v této nemocnici, a vybudovat pro něj patřičný počet malometrážních bytů.
Ing. Jan Pořízek velmi kvituje celý projekt a děkuje za něj. Dotázal se projektantů, proč jsou tam
částky uvedeny v korunách. Je stavař, proto se ptá. Zeptal se i na výtahy, které v projektu nejsou
zakresleny.
Ing. Petr Tomický, projektant odpověděl, že kalkulaci se snaží uvádět natolik přesně, že je to
v korunách. Výtahy tam budou, dva budou evakuační a budou vyvedené až do 5. podlaží, kde
vznikne nová rotační lůžková jednotka.
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Ing. Lukáš Němec si myslí, že jde o velice strategický dokument a je rád, že něco takového vůbec
vzniklo. Je rád, že jde o dlouhodobou a komplexní koncepci, poděkoval a doufá, že město bude
v tomhle směru pokračovat.
Doc.  Ing.  Jaromír  Roučka,  CSc. poděkoval  ředitelce  nemocnice  za  zajímavou  přednášku
a srozumitelný přednes. Dotázal se, zda předpokládají, že rozsah specializací zůstane stejný nebo
se bude ještě nějak rozvíjet. Pokud budou žádat peníze po kraji, mělo by se to vyvíjet v nějakém
konsenzu s krajským plánem. Proto se ptá, jestli kraj nějaký plán má, jak se to bude vyvíjet a do
jaké hloubky se bude projektová dokumentace v této fázi dělat. 
MUDr.  Vladimíra  Danihelková,  MBA odpověděla,  že  co  se  týká  oborů,  nemocnice  je
specializovaná už historicky. Na tomhle postavili celý program. Co se týká dalších oborů, už je
otázka jak se bude nemocnice vyvíjet. Tím, že je nemocnice městská, musí brát ohledy i na to,
jakými obory by se měla zabývat, z ekonomického hlediska je to totiž mnohem složitější než u 
fakultních nemocnic. Musí být připraveni mít nějaké projekty, protože pokud budou vypsány nějaké
dotace, je třeba mít představu a plán.
Ing. František Hasoň doplnil, že rada odsouhlasila zahájení prací na první etapě.
Mgr. Dražilová. MBA poděkovala za vypracování Generelu. Uvádí, že sociálně zdravotní péče je
velice důležitá. Zároveň však zmínila, že jde o obrovskou částku, která se může ještě navyšovat,
a je třeba myslet i na to, že nemáme jen nemocnici. Dále poděkovala za naprosto luxusní péči
záchranné služby, kterou nedávno musela přivolat členům své rodiny.

Hlasování o návrhu č. 1
PRO 24, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 18

K     bodu 20. Informace o zhodnocování finančních prostředků města za l. pololetí 2022:  
Tento bod uvedl Ing. Jiří Crha.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 24, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 19

K     bodu 21. Rozpočtová opatření:  
Tento bod uvedl Ing. Jiří Crha.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 24, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 20

K     bodu 22. Závěrečný účet „Svazku vodovodů a kanalizací“ měst a obcí za rok 2021:  
Tento bod uvedl Mgr. Ivo Polák.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 24, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 21

K     bodu 23. Zpráva o činnosti „Svazku vodovodů a kanalizací“ měst a obcí září 2021 - srpen  
2022:
Tento bod uvedl Mgr. Ivo Polák.

Bc. Emil Pernica, DiS. se dotázal, jak je to s výstupem městyse Černá Hora ze svazku, zajímá se
o to dlouhodobě, ví, že je tam spousta sporů.
Mgr. Ivo Polák odpověděl, že spor o výstupu Černé Hory ze svazku se táhne už dlouho, s tím, že
v současné době se vede právní bitva ohledně majetku. Černá Hora v prvopočátku popírala, že by
byla  členskou obcí  svazku.  Tohle  bylo  už  právně ukončeno,  a  protože byla  podle  rozhodnutí
členem, musí  respektovat  stanovy svazku.  Pokud je to teď v  právní  rovině,  obec se nemůže
v podstatě dál rozvíjet. Výdaje za právní služby už stouply k cca 2,5 mil. Kč. Objevují se však
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myšlenky, že Černá Hora znovu do svazku vstoupí. Záleží však i na tom, jak dopadnou volby.
Osobně se domnívá, že by to bylo nejlepším řešením.

Hlasování o návrhu č. 1
PRO 24, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 22

K     bodu 24. Poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Blansko  Sdružení Horizont:  
Tento bod uvedl Ing. Ivo Stejskal.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 24, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 23

K     bodu 25. Minimální síť sociálních služeb okresu Blansko pro rok 2023:  
Tento bod uvedl Mgr. Ivo Polák.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 24, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 24

K     bodu 26. Rekonstrukce sportoviště – stadion Mlýnská:  
Tento bod uvedl Ing. Jiří Crha.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 24, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 25

K     bodu 27. Zápisy z jednání výborů zastupitelstva města:  
Tento bod uvedl Ing. Jiří Crha.

P. Stanislav Navrkal poděkoval všem členům kontrolního výboru a pí Jančíkové, soustředili se
nejvíce na dotační programy. 
Mgr. Lenka Dražilová MBA také poděkovala všem členům finančního výboru. Byli konstruktivní
i objektivní a děkuje i za spolupráci Ing. Skoupé a Ing. Šustáčkovi.
Ing.  Pavel  Matuška poděkoval  vedení  města,  zastupitelům i  členům za odvedenou náročnou
práci. Sdělil, že p. Zbyněk Pokorný měl dnes navrhovat licenci pro město Blansko. Na základě
doporučení energetického výboru by mělo město dotáhnout do konce výběrové řízení, protože tak,
jak je to v současné době, to zůstat nemůže.
Starosta poděkoval všem předsedům výborů i jejich členům.

Hlasování o návrhu č. 1
PRO 24, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 26

K     bodu   28  .   Interpelace členů zastupitelstva  :  
Tento bod uvedl Ing. Jiří Crha.

P.  Stanislav  Navrkal využil  svého  posledního  vystoupení  na  půdě  zastupitelstva  města,
poděkoval všem voličům, zastupitelům, zaměstnancům úřadu města i organizacím za spolupráci.
Svou práci vždy chápal jako službu občanům města Blanska a byla to pro něj čest.
Starosta poděkoval p. Navrkalovi za jeho dlouholetou odvedenou práci pro město.
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Bc. Pernica, DiS. si dohledal, kde jsou nádoby na kov ve městě, jsou pouze na 5 místech, zdá se
mu to málo a najít to se mu zdálo složité. Je šokován, že jím navrhovaný bod ohledně CZT se
neodhlasoval  a  neřeší  se.  Jediná  snaha  města  byla  jen  ta,  že  město  psalo  na  Energetický
regulační úřad, což bylo k ničemu. Tento úřad zapomíná, k čemu byl založen.  Když se díval na
program politických stran, které chtějí  kandidovat,  dozvěděl  se, že chtějí  prosazovat,  aby CZT
začala provozovat soukromá firma. Má ale pochybnosti zejména k tomu, zda tato firma předjedná
výhodnou cenu plynu, zda je jistota, že cenu zafixuje, že firma nezkrachuje atd. I kdyby se to dalo
do  podmínek  smlouvy,  když  přijde  na  vymáhání,  všichni  víme,  jak  je  to  potom  složité.  ERÚ
nefunguje, soudy jsou na roky a obyvatelé budou platit nehoráznou cenu za GJ. Věří, že občané si
zvolí takové zastupitelstvo, které vrátí provozování CZT pod městskou firmu, díky čemuž bude pak
cena tepla přijatelná.
Mgr.  Lenka  Dražilová,  MBA uvedla,  že  doba  do  zvolení  nového  zastupitelstva  je  dlouhá,  a
navrhla, zda by dosavadní výbor pro energetiku nemohl aspoň po tu dobu působit jako poradní
orgán města.
Starosta odpověděl, že to mohou brát v potaz a konzultovat to na radě města.  Upozorňuje však,
že jde o krátkou dobu do zvolení nového vedení.
Ing.   Jan Pořízek uvedl,  že ulice pod hřbitovem jsou devastovány srnkami a žádá od města
nápravu a aby to město řešilo jako nový problém.
Starosta odpověděl, že stejný problém je i  na hřbitově. Tam ale lidé  nezavírají branku, ta se
opatří informační cedulí, bude zvýšen plot a město se tím již zabývá, určitě to bere jako podnět. 
Ing. Jan Pořízek poděkoval  tajemníkovi, úředníkům MěÚ za přípravu materiálů, které jsou vždy
perfektně připravené, i starostovi za celé 4 roky jeho působení ve funkci. Dalším, komu poděkoval,
byl p. Navrkal. Zažil ho jako vedoucí stavebního úřadu a životního prostředí. P. Navrkal byl tím,
kdo povolil začít rozdávat betlémské světlo a otevřel tím radnici veřejnosti. Je to správný blanenský
patriot, popřál mu hodně zdraví, aby byl stále nad věcí a ať se mu daří.
Starosta poděkoval  Ing.  Pořízkovi  a  připojil  se  k  poděkování  p.  Navrkalovi,  členům  komisí,
zastupitelům a taktéž všem zaměstnancům města. Zhodnotil to jako těžké období, ale i přesto se
udělal  obrovský  kus  práce  a  Blansko  se  někam  posunulo.  Všem popřál  mnoho úspěchů  jak
v osobním, tak i v profesním životě.

Rekapitulace interpelací

Jméno Obsah Forma odpovědi

Stanislav Navrkal Poděkování Žádná

Bc. Pernica, DiS.
Nádoby na kov Žádná
CZT Žádná

Mgr. Dražilová, MBA Výbor pro energetiku Ústní odpověď

Ing. Pořízek
Problém se srnkami Ústní odpověď
Poděkování Žádná

Starosta ukončil zasedání zastupitelstva města v 18:40 hodin.

Zapsala: Bláhová Simona

Ing. Jiří Crha
starosta
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Ověřovatelé:

Radek Šinkora, člen zastupitelstva:............................................................

Mgr. Miroslav Starý, člen zastupitelstva:....................................................
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